
Graag wil het CDA de volgende vragen aan het college stellen. 
 
Op 7 juli 2020 is de CDA motie voor het instellen van een platform Tiny houses unaniem 
aangenomen, waarin opgeroepen werd om initiatiefnemers, belangstellenden, 
woningcorporaties en gemeente bij elkaar te brengen. 
 
1) Op welke manier is of wordt hier vorm aan gegeven? 
 
Wij krijgen signalen van mogelijke belangstellenden en initiatiefnemers dat zij gieteduld 
moeten hebben tot dat er beleid voor gemaakt is, dat voorzien wordt in de tweede helft van 
2022 (zie ook uw infonota IN/002, stand van zaken woningbouw). 
 
2) Is het niet een uitgelezen kans om een dergelijk platform bij de ontwikkeling van beleid te 
betrekken? 
 
Graag ontvangen wij hier spoedig antwoord op. 
 


